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OR.IV.0022.1.29.2024 

PROTOKÓŁ NR 12/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego 

w dniu 6 sierpnia 2024 r. 

Starostwo Powiatowe w Raciborzu 

Plac Okrzei 4, 47 – 400 Racibórz 

 

Obecni na posiedzeniu Zarządu Powiatu Raciborskiego, według listy obecności, 

stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta Grzegorz Swoboda. Przewodniczący posiedzenia 

stwierdził, na podstawie listy obecności, wymagane quorum Zarządu Powiatu Raciborskiego 

do podejmowania uchwał. Starosta poinformował o nieobecności Członka Zarządu Powiatu 

Raciborskiego Marka Kurpisa oraz w imieniu swoim i zebranych przywitał na posiedzeniu 

Dyrektora Szpitala Rejonowego im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu Ryszarda Rudnika. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 09.00, odbyło się w budynku A, na I piętrze,  

w sali Zarządu. 

Starosta zaproponował, aby oddawanie głosu sygnalizowane było poprzez 

podniesienie ręki. Przed każdym głosowaniem będzie zadawał pytanie kto jest za danym 

rozstrzygnięciem, przykładowo zaakceptowaniem/podjęciem uchwały, itp. 

Starosta wniósł o rozszerzenie porządku posiedzenia o nw. materiały dodatkowe: 

1) projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie ustalenia wysokości 

opłat z tytułu korzystania z obiektów i urządzeń w szkołach i placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Raciborski, 

2) projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie wysokości cen i opłat 

za usługi o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów  

i urządzeń w Powiatowym Centrum Sportu w Raciborzu przy ulicy Klasztornej 9, 

3) kartę informacyjną Wydziału Komunikacji i Transportu dot. realizacji dochodów  

i wydatków Wydziału Komunikacji i Transportu w pierwszym półroczu 2024 r. 

Ww. materiały dodatkowe zostaną omówione w pkt 6 protokołu. 

Starosta zapytał, kto jest za przyjęciem porządku posiedzenia? 

Po zmianach, Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 

0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących – przyjął szczegółowy porządek posiedzenia, 

który stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
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Starosta wyznaczył Wicestarostę, Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu  

do zreferowania poszczególnych punktów porządku posiedzenia, zgodnie z podziałem 

kompetencji w zakresie nadzoru i koordynacji spraw prowadzonych w komórkach 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego w Raciborzu i jednostkach organizacyjnych Powiatu 

Raciborskiego. 

 

TEMATYKA  POSIEDZENIA: 

 

1. Przyjęcie Protokołu Nr 10/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego  

w dniu 22 lipca 2024 r. oraz Protokołu Nr 11/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w dniu 1 sierpnia 2024 r. 

2. Karta informacyjna Referatu Spraw Społecznych dot. rachunku zysków i strat za okres  

od 01.01.2024 r. do 30.06.2024 r., bilansu na dzień 30.06.2024 r., opisu sytuacji 

finansowej, zestawienia zobowiązań Szpitala Rejonowego w Raciborzu na koniec czerwca 

2024 r., wybranych wskaźników statystycznych dla oddziałów, etatyzacji na dzień 

30.06.2024 r. oraz wykonania kontraktu ze Śląskim Oddziałem Wojewódzkim 

Narodowego Funduszu Zdrowia za okres styczeń – czerwiec 2024 r. – referuje Dyrektor 

Szpitala Rejonowego w Raciborzu. 

3. Projekty uchwał Rady Powiatu Raciborskiego. 

4. Projekty uchwał Zarządu Powiatu Raciborskiego. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Materiały dodatkowe.  

 

Starosta poinformował, że kolejne planowane posiedzenie odbędzie się w tut. Starostwie  

13 sierpnia 2024 r. o godz. 09.00. 

 

Ad. 1 

 

Starosta zapytał, kto jest za przyjęciem Protokołu Nr 10/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w dniu 22 lipca 2024 r.? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – przyjął Protokół Nr 10/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w dniu 22 lipca 2024 r. 
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Starosta zapytał, kto jest za przyjęciem Protokołu Nr 11/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w dniu 1 sierpnia 2024 r.? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 2 głosami za, 0 głosów przeciw,  

2 głosami wstrzymującymi – przyjął Protokół Nr 11/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w dniu 1 sierpnia 2024 r. 

 

Ad. 2 

 

Starosta przedstawił kartę informacyjną Referatu Spraw Społecznych dot. rachunku zysków  

i strat za okres od 01.01.2024 r. do 30.06.2024 r., bilansu na dzień 30.06.2024 r., opisu 

sytuacji finansowej, zestawienia zobowiązań Szpitala Rejonowego w Raciborzu na koniec 

czerwca 2024 r., wybranych wskaźników statystycznych dla oddziałów, etatyzacji na dzień 

30.06.2024 r. oraz wykonania kontraktu ze Śląskim Oddziałem Wojewódzkim Narodowego 

Funduszu Zdrowia za okres styczeń – czerwiec 2024 r. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

835828. 

Szczegółowych informacji w ww. sprawie udzielił Dyrektor Szpitala Rejonowego  

im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu Ryszard Rudnik. 

Dyrektor przekazał, że na koniec czerwca bieżącego roku strata netto z działalności Szpitala 

wyniosła 9 669 442,00 zł. Jednocześnie wyjaśnił, że wynika to z realizacji nadwykonań  

i świadczeń nielimitowanych za które na dzień dzisiejszy Szpital nie otrzymał środków  

z NFZ. 

Mając na uwadze powyższe informacje Zarząd postanowił przygotować wystąpienie  

do Śląskiego Oddziału Narodowego Funduszu Zdrowia w Katowicach w sprawie przekazania 

Szpitalowi środków za świadczenia nielimitowane wykonane przez placówkę w I kwartale 

2024 r. nie tylko na rzecz mieszkańców Powiatu Raciborskiego, ale także całego Subregionu 

Zachodniego Województwa Śląskiego, a także części Województwa Opolskiego. 

Dodatkowo Dyrektor poinformował zebranych, że na dzień dzisiejszy nie wiadomo jak będzie 

realizowana zapowiadana przez Ministerstwo Zdrowia oraz Narodowy Fundusz Zdrowia 

odwrócona piramida świadczeń, czyli przeniesienie ciężaru realizacji świadczeń z lecznictwa 

szpitalnego do ambulatoryjnej opieki specjalistycznej oraz podstawowej opieki zdrowotnej. 

Zgodnie z przekazanymi informacjami realizacja projektu przewidziana jest  

w latach 2024 – 2027, a jego celem jest uwolnienie zasobów kadrowych, a w dalszej 

perspektywie skrócenie kolejek do specjalistów. 
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Ponadto Dyrektor przekazał, że zwiększony o 8 % ryczałt z Narodowego Funduszu Zdrowia 

na 2024 r. wystarczy na sfinansowanie od 1 lipca br. wzrostu wynagrodzeń personelu 

medycznego Szpitala, ale bez pochodnych od wynagrodzeń, które opłacane są  

przez pracodawcę.  

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z kartą informacyjną dot. rachunku zysków i strat 

za okres od 01.01.2024 r. do 30.06.2024 r., bilansu na dzień 30.06.2024 r., opisu sytuacji 

finansowej, zestawienia zobowiązań Szpitala Rejonowego w Raciborzu na koniec czerwca 

2024 r., wybranych wskaźników statystycznych dla oddziałów, etatyzacji na dzień 

30.06.2024 r. oraz wykonania kontraktu ze Śląskim Oddziałem Wojewódzkim Narodowego 

Funduszu Zdrowia za okres styczeń – czerwiec 2024 r. oraz zadecydował o dalszym 

monitorowaniu sytuacji finansowej Szpitala. 

W sprawach bieżących Dyrektor udzielił odpowiedzi na pytania zebranych, które dotyczyły 

usług medycznych świadczonych w Szpitalu, planowanej realizacji inwestycji  

pn. „Wykonanie instalacji klimatyzacyjnej opartej na układzie wody lodowej  

z wykorzystaniem istniejących pomp ciepła, dla systemu klimatyzowania budynku D poradni 

specjalistycznych” oraz ustanowienia strefy płatnego parkowania na terenie Szpitala. 

Starosta poinformował zebranych, że w trakcie konwentu włodarzy Gmin Powiatu 

Raciborskiego jednogłośnie ustalono, że gminy dofinansują realizację inwestycji związanej  

z wykonaniem klimatyzacji w budynku D poradni specjalistycznych w przeliczeniu 8,00 zł  

na mieszkańca. 

O godz. 09.30 Dyrektor Szpitala Rejonowego w Raciborzu opuścił posiedzenie, a Starosta 

ogłosił krótką przerwę w obradach Zarządu. 

Po zakończeniu przerwy, Skarbnik Powiatu wyjaśnił zebranym, że wzrost zobowiązań  

w II kwartale 2024 r., o którym mowa w ww. karcie informacyjnej, związany jest  

z realizacją przez Szpital inwestycji pn. „Głęboka modernizacja oraz zwiększenie udziału 

energii pochodzącej ze źródeł odnawialnych w budynku Szpitala Rejonowego im. dr. Józefa 

Rostka w Raciborzu przy ul. Gamowskiej 3”. Powyższe wyjaśnienia uzyskano od Głównego 

księgowego Szpitala. 

W związku z powyższym Zarząd polecił, aby w przyszłości na etapie analizy danych  

do przygotowywanych kart informacyjnych w ww. sprawach Referat Spraw Społecznych 

wyjaśniał z Dyrekcją Szpitala na bieżąco budzące wątpliwości kwestie. 
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Ad. 3 

 

Starosta przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie przyjęcia 

informacji o stanie zabezpieczenia przeciwpowodziowego Powiatu Raciborskiego. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

832751. 

Członek Zarządu Powiatu Raciborskiego Rita Serafin zwróciła uwagę, że największym 

zagrożeniem jeśli chodzi o bezpieczeństwo powodziowe w Gminie Kuźnia Raciborska  

w miejscowościach Rudy i Kuźnia Raciborska nie jest Odra, a wysokie stany wód rzek Rudy  

i Rudki, co związane jest z działalnością elektrowni Rybnik i koniecznością utrzymania 

bezpiecznego poziomu technologicznego wód w zbiorniku rybnickim. Wprawdzie w okresie 

intensywnych opadów elektrownia w ostatnich latach dokonuje kontrolowanego zrzutu wody, 

ciągle monitorując poziom wody w zbiorniku, ale w sytuacjach ekstremalnych priorytetem 

jest bezpieczeństwo zbiornika. W roku 1997 i 2010 właśnie ponadnormatywny zrzut wody 

zalał Rudy i Kuźnię Raciborską, a nie wody Odry. Na dzień dzisiejszy to zagrożenie jest 

nadal aktualne, bowiem w zakresie technologicznego funkcjonowania elektrowni i zbiornika 

nic się nie zmieniło. 

Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu 

Raciborskiego w sprawie przyjęcia informacji o stanie zabezpieczenia przeciwpowodziowego 

Powiatu Raciborskiego oraz jego przekazaniem na sesję w dniu 27 sierpnia 2024 r.? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu 

Raciborskiego w sprawie przyjęcia informacji o stanie zabezpieczenia przeciwpowodziowego 

Powiatu Raciborskiego oraz postanowił o jego przekazaniu na sesję w dniu 27 sierpnia  

2024 r. 

 

Starosta zaprezentował projekt uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie 

powiatowego programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony osób doznających 

przemocy domowej na lata 2024 – 2030. Poinformował, że szczegółowych informacji  

w ww. sprawie może udzielić Kierownik Referatu Spraw Społecznych Aleksander Kasprzak. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

836007. 

W związku z tym, iż zebrani nie zgłosili wątpliwości co do przedmiotowego projektu, 

Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu 
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Raciborskiego w sprawie powiatowego programu przeciwdziałania przemocy domowej  

oraz ochrony osób doznających przemocy domowej na lata 2024 – 2030 i jego przekazaniem 

na sesję w dniu 27 sierpnia 2024 r.? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu 

Raciborskiego w sprawie powiatowego programu przeciwdziałania przemocy domowej  

oraz ochrony osób doznających przemocy domowej na lata 2024 – 2030 i postanowił o jego 

przekazaniu na sesję w dniu 27 sierpnia 2024 r. 

 

Sekretarz Powiatu Beata Bańczyk omówiła projekt uchwały Rady Powiatu Raciborskiego  

w sprawie wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym 

Powiatu Raciborskiego. Ponadto zapoznała zebranych z uwagami do projektu uchwały,  

które zostały zgłoszone ustnie przez Przewodniczącego Klubu Radnych „Koalicja  

15 Października” Piotra Olendra oraz przesłanymi elektronicznie przez Przewodniczącego 

Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” Tomasza Kusego. 

Po dokonanej analizie, Zarząd Powiatu Raciborskiego uwzględnił częściowo uwagi zgłoszone 

przez Przewodniczących Klubów Radnych Powiatu Raciborskiego. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

836150. 

Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu 

Raciborskiego w sprawie wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

przysługujących radnym Powiatu Raciborskiego oraz jego przekazaniem na sesję  

w dniu 27 sierpnia 2024 r.? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu 

Raciborskiego w sprawie wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

przysługujących radnym Powiatu Raciborskiego oraz postanowił o jego przekazaniu na sesję  

w dniu 27 sierpnia 2024 r. 

 

Ad. 4 

 

Starosta oddał głos Skarbnikowi Powiatu, celem przedstawienia projektów uchwał Zarządu  

w zakresie spraw finansowych. 
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Skarbnik Powiatu Roman Nowak zapoznał zebranych z projektem uchwały Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w sprawie  dokonania zmian w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2024 rok  

wraz z autopoprawkami. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

835781. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Powiatu Raciborskiego na 2024 rok wraz ze zgłoszonymi przez Skarbnika Powiatu 

autopoprawkami? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu 

Raciborskiego na 2024 rok wraz z autopoprawkami zgłoszonymi w trakcie posiedzenia. 

Po zmianach, Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest  

w Wydziale Organizacyjnym. 

 

Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie zmiany 

rocznego planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 

zleconych powiatowi na rok 2024 wraz z autopoprawkami. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

835786. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany rocznego planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych powiatowi 

na rok 2024 wraz ze zgłoszonymi przez Skarbnika Powiatu autopoprawkami? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie zmiany rocznego planu finansowego 

zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych powiatowi na rok 2024 

wraz z autopoprawkami zgłoszonymi w trakcie posiedzenia. 

Po zmianach, Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest  

w Wydziale Organizacyjnym. 

 

Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie 

zmiany planów finansowych Starostwa Powiatowego w Raciborzu oraz jednostek 

organizacyjnych Powiatu Raciborskiego na 2024 rok. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

835790. 
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Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany planów finansowych 

Starostwa Powiatowego w Raciborzu oraz jednostek organizacyjnych Powiatu Raciborskiego 

na 2024 rok? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie zmiany planów finansowych 

Starostwa Powiatowego w Raciborzu oraz jednostek organizacyjnych Powiatu Raciborskiego 

na 2024 rok. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie zmiany 

planu finansowego środków pochodzących z Funduszu Pomocy na 2024 rok  

wraz z autopoprawkami. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

835793. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany planu finansowego 

środków pochodzących z Funduszu Pomocy na 2024 rok wraz ze zgłoszonymi  

przez Skarbnika Powiatu autopoprawkami? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie zmiany planu finansowego środków 

pochodzących z Funduszu Pomocy na 2024 rok wraz z autopoprawkami zgłoszonymi  

w trakcie posiedzenia. 

Po zmianach, Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest  

w Wydziale Organizacyjnym. 

 

Starosta przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie 

zaopiniowania pozbawienia części drogi nr 1283O relacji Wódka - Nasiedle na terenie gminy 

Branice kategorii drogi powiatowej. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

835669. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zaopiniowania pozbawienia części 

drogi nr 1283O relacji Wódka - Nasiedle na terenie gminy Branice kategorii drogi 

powiatowej? 
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Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie zaopiniowania pozbawienia części 

drogi nr 1283O relacji Wódka - Nasiedle na terenie gminy Branice kategorii drogi 

powiatowej. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Starosta zaprezentował projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie   

zaopiniowania pozbawienia części drogi nr 1216O relacji Głubczyce - Opawica na terenie 

gminy Głubczyce kategorii drogi powiatowej. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

835670. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zaopiniowania pozbawienia części 

drogi nr 1216O relacji Głubczyce - Opawica na terenie gminy Głubczyce kategorii drogi 

powiatowej? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie zaopiniowania pozbawienia części 

drogi nr 1216O relacji Głubczyce - Opawica na terenie gminy Głubczyce kategorii drogi 

powiatowej. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Starosta przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie    

zaopiniowania zaliczenia odcinka ul. Fabrycznej w Chałupkach do kategorii dróg gminnych. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

836358. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zaopiniowania zaliczenia odcinka 

ul. Fabrycznej w Chałupkach do kategorii dróg gminnych? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie zaopiniowania zaliczenia odcinka  

ul. Fabrycznej w Chałupkach do kategorii dróg gminnych. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 
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Starosta zaprezentował projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie   

przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego dotyczącej 

wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Powiatu 

Raciborskiego. Do ww. projektu uchwały Sekretarz Powiatu Beata Bańczyk zgłosiła 

autopoprawki redakcyjne polegające na określeniu terminu przeprowadzenia konsultacji  

od dnia 15 sierpnia 2024 r. do dnia 23 sierpnia 2024 r.  

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

836144. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego dotyczącej wysokości diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Powiatu Raciborskiego  

wraz ze zgłoszonymi przez Sekretarza Powiatu autopoprawkami redakcyjnymi? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu 

uchwały Rady Powiatu Raciborskiego dotyczącej wysokości diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych przysługujących radnym Powiatu Raciborskiego  

wraz z autopoprawkami redakcyjnymi zgłoszonymi w trakcie posiedzenia. 

Po zmianach, Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest  

w Wydziale Organizacyjnym. 

 

Starosta omówił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie powołania 

komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

834794. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie powołania komisji 

egzaminacyjnych dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych 

dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 
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Wicestarosta Ewa Lewandowska przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu części 

nieruchomości zlokalizowanej w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 2 

„Mechanik” w Raciborzu. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

835085. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów najmu części nieruchomości zlokalizowanej w Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego nr 2 „Mechanik” w Raciborzu? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów najmu części nieruchomości zlokalizowanej w Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego nr 2 „Mechanik” w Raciborzu. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

Ponadto Zarząd polecił Kierownikowi Referatu Gospodarki Nieruchomościami przygotować 

zbiorcze zestawienie (w formie tabelarycznej) dot. wszystkich jednostek organizacyjnych 

Powiatu Raciborskiego zawierające wykaz umów najmu, dzierżawy i korzystania  

z pomieszczeń stanowiących własność Powiatu Raciborskiego, celem dogłębnego  

i kompleksowego przeanalizowania tematu. W zestawieniu należy ująć w szczególności 

stronę umowy, okres obowiązywania umowy, zastosowane stawki i uzyskane przychody. 

 

Ad. 5 

 

Skarbnik Powiatu omówił kartę informacyjną Wydziału Finansowego dot. przedstawienia 

zmian w planach finansowych Starostwa Powiatowego oraz jednostek podległych  

na 2024 rok. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

835320. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się ze zmianą planu finansowego Starostwa 

Powiatowego w Raciborzu na 2024 r. 

 

Skarbnik Powiatu zaprezentował kartę informacyjną Wydziału Finansowego dot. założeń  

do projektu budżetu Powiatu Raciborskiego na 2025 rok. 
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Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

835418. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z kartą informacyjną dot. założeń do projektu 

budżetu Powiatu Raciborskiego na 2025 rok, przyjął zaproponowane założenia oraz polecił 

Wydziałowi Finansowemu przekazać Dyrektorom jednostek podległych oraz Naczelnikom 

Wydziałów/Kierownikom Referatów wytyczne, wg których należy opracować projekty 

budżetów na 2025 rok. 

 

Starosta zapoznał zebranych z kartą informacyjną Wydziału Organizacyjnego w sprawie 

informacji dot. ilości nieodpłatnych porad prawnych udzielonych na terenie powiatu 

raciborskiego w latach 2021 – 2024. Szczegółowych informacji w ww. sprawie udzieliła 

Sekretarz Powiatu Beata Bańczyk. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

835894. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z informacją dot. ilości nieodpłatnych porad 

prawnych udzielonych na terenie powiatu raciborskiego w latach 2021 – 2024. 

 

Starosta przedstawił kartę informacyjną Referatu Funduszy Zewnętrznych dot. aktualizacji 

audytu energetycznego dla budynku Domu Pomocy Społecznej „Złota Jesień” w Raciborzu 

oraz złożenia wniosku o dofinansowanie przedsięwzięcia do WFOŚiGW w Katowicach. 

Dodatkowych informacji w ww. sprawie w zakresie kwestii finansowych udzielił Skarbnik 

Powiatu Roman Nowak. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

835600. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z kartą informacyjną dot. aktualizacji audytu 

energetycznego dla budynku Domu Pomocy Społecznej „Złota Jesień” w Raciborzu  

oraz złożenia wniosku o dofinansowanie przedsięwzięcia do WFOŚiGW w Katowicach,  

a następnie wyraził zgodę na: 

 

− analizę posiadanego audytu energetycznego z 2020 r. dla budynku DPS „Złota Jesień”  

w Raciborzu w celu określenia jego przydatności do opracowania wniosku  

o dotację/pożyczkę wraz z załącznikami; 
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− w przypadku braku w ww. audycie wymaganych danych i parametrów zlecenie 

opracowania aktualizacji audytu lub nowego audytu z uwzględnieniem zakresu 

realizowanej inwestycji i wymogów WFOŚiGW; 

− złożenie wniosku do WFOŚiGW o przyznanie dotacji/pożyczki w ramach zadania Ochrona 

atmosfery, Działanie 1.5 Termoizolacja budynków w zakresie wynikającym z audytu 

energetycznego, celem sfinansowania wkładu własnego inwestycji Termomodernizacja 

Domu Pomocy Społecznej „Złota Jesień” w Raciborzu. 

 

Starosta zaprezentował pismo Dyrekcji Zamku Piastowskiego w Raciborzu dot. aktualnej 

informacji nt. zaplanowanych imprez i wydarzeń. 

Ww. pismo znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 835873. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z informacją nt. zaplanowanych imprez  

i wydarzeń, jakie odbędą się na Zamku Piastowskim w Raciborzu w sierpniu 2024 r.,  

o których mowa w piśmie nr ZP.033.46.2024 z dnia 30 lipca 2024 r. Jednocześnie polecił,  

aby w przyszłości przedmiotowa informacja została uzupełniona o dane dotyczące kosztów  

i formuły poszczególnych wydarzeń (czy impreza jest otwarta/biletowana/odpłatna/bezpłatna 

itp.). 

 

Starosta zapoznał zebranych z odpowiedzią Ministra Zdrowia na pismo tut. Starostwa  

nr ZS.8023.1.14.2024 z dnia 27 czerwca 2024 r. w sprawie propozycji zmian jednostek 

rozliczeniowych w poszczególnych rodzajach świadczeń oraz wdrożenia ogólnokrajowego 

oddłużenia szpitali powiązanego z reformą finansowania szpitalnictwa. 

Ww. pismo znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 834464. 

 

Starosta omówił pismo Międzyszkolnego Klubu Sportowego Szkoły Mistrzostwa Sportowego 

„VICTORIA” Racibórz (dalej: MKS-SMS „VICTORIA” Racibórz) w sprawie dodatkowego 

dofinansowania udziału zawodników Klubu na Międzynarodowych Zawodach Pływackich  

w Werdohl. 

Ww. pismo znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 835520. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego po zapoznaniu się z pismem Prezesa Zarządu MKS-SMS 

„VICTORIA” Racibórz z dnia 30 lipca 2024 r., poparł inicjatywę wyjazdu sportowców 

reprezentujących Powiat Raciborski na Międzynarodowe Zawody Pływackie w Werdohl 

organizowane w ramach partnerstwa Powiatu Raciborskiego i Märkischer Kreis.  

Mając na uwadze towarzyski charakter zawodów oraz zasady obowiązujące od wielu lat 
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Zarząd postanowił utrzymać zadeklarowane dofinansowanie lecz nie wyraził zgody  

na sfinansowanie dodatkowych kosztów związanych z wyjazdem, o których mowa  

w ww. piśmie. 

 

Ad. 6 

 

W tym miejscu Starosta rozpoczął omawianie materiałów dodatkowych. 

 

Starosta przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie ustalenia 

wysokości opłat z tytułu korzystania z obiektów i urządzeń w szkołach i placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Raciborski. Poinformował,  

że działając w oparciu o Uchwałę Nr III/29/2018 Rady Powiatu Raciborskiego  

z dnia 18 grudnia 2018 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przeprowadzania 

konsultacji z Powiatową Radą Działalności Pożytku Publicznego w Raciborzu  

lub organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów 

aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej organizacji, 

Zarząd skierował ww. projekt uchwały do konsultacji. Konsultacje prowadzono w formie 

pisemnego i elektronicznego wyrażania opinii w terminie od 29 lipca do 4 sierpnia 2024 r. 

Osobą uprawnioną do kontaktu z organizacjami pozarządowymi była Pani Beata Janowicz  

– Inspektor w Referacie Edukacji. Żadna z organizacji pozarządowych nie wzięła udziału  

w konsultacjach. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

836513. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat z tytułu 

korzystania z obiektów i urządzeń w szkołach i placówkach oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest Powiat Raciborski? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat z tytułu 

korzystania z obiektów i urządzeń w szkołach i placówkach oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest Powiat Raciborski. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 
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Starosta zaprezentował projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie 

wysokości cen i opłat za usługi o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie  

z obiektów i urządzeń w Powiatowym Centrum Sportu w Raciborzu przy ulicy Klasztornej 9. 

Przekazał, że działając w oparciu o Uchwałę Nr III/29/2018 Rady Powiatu Raciborskiego  

z dnia 18 grudnia 2018 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przeprowadzania 

konsultacji z Powiatową Radą Działalności Pożytku Publicznego w Raciborzu  

lub organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów 

aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej organizacji, 

Zarząd skierował ww. projekt uchwały do konsultacji. Konsultacje przeprowadzono w formie 

pisemnego i elektronicznego wyrażenia opinii w terminie od 29 lipca 2024 r. do 4 sierpnia 

2024 r. Osobą upoważnioną do kontaktu z organizacjami pozarządowymi była  

Pani Halina Stolorz - Inspektor w Referacie Edukacji. Żadna z organizacji pozarządowych  

nie wzięła udziału w konsultacjach. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

836489. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie wysokości cen i opłat za usługi  

o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń  

w Powiatowym Centrum Sportu w Raciborzu przy ulicy Klasztornej 9? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie wysokości cen i opłat za usługi  

o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń  

w Powiatowym Centrum Sportu w Raciborzu przy ulicy Klasztornej 9. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Starosta omówił kartę informacyjną Wydziału Komunikacji i Transportu dot. realizacji 

dochodów i wydatków Wydziału Komunikacji i Transportu w pierwszym półroczu 2024 r. 

Szczegółowych informacji w ww. sprawie udzielił Skarbnik Powiatu. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

836513. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z kartą informacyjną dot. realizacji dochodów  

i wydatków Wydziału Komunikacji i Transportu w pierwszym półroczu 2024 r. Jednocześnie 
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ustalił, że adekwatne zmiany w budżecie zostaną przedstawione na kolejnym posiedzeniu,  

a docelowo na sesji Rady Powiatu Raciborskiego w dniu 27 sierpnia 2024 r. 

 

O godz. 10.45 Starosta zakończył posiedzenie Zarządu Powiatu Raciborskiego. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

Inspektor 

w Wydziale Organizacyjnym 

 

Magdalena Powązka 

 

Prowadzący posiedzenie: 

Starosta 

 

Grzegorz Swoboda 
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Załączniki: 

1. Lista obecności z posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego w dniu 6 sierpnia 2024 r. 

2. Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego w dniu 6 sierpnia 2024 r. 


